

**朝陽科技大學 098學年度第2學期教學大綱**  
**Practical English Conversation 實用英語會話**

當期課號	2370	Course Number	2370
授課教師	陳妍延	Instructor	Chen, Yan Yan
中文課名	實用英語會話	Course Name	Practical English Conversation
開課單位	應用外語系(四日)二B	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	<p>爲了加強學生的口語及溝通技巧,學生應養成良好的學習態度及基本原理。</p> <p>所有的課程都用英文授課。教授內容儘可能真實化(可用多媒體方式進行)。</p> <p>反覆練習對該程度的學生很重要。課程循序漸進每個單元大約上1-3週,課程內容如下</p> <p>1. 英語發音技巧(學期內持續練習並定期測試)</p> <p>2. 進階文法與應用-應該從最基本的部份開始練習(動詞時態,連綴動詞)</p> <p>3. 建立單字及一般常識的能力(進階)。有關文化及旅遊等題材</p> <p>4. 建立理解力及一般知識(進階)。</p>	Objectives	<p>All instructions are given in English. Teaching and learning materials should be made as authentic as possible (may be multi-media based). Drilling and repetition exercises are still necessary for students of this level. Lessons are progressive in nature and each topic usually lasts about 1-3 weeks according &amp; including the following:</p> <p>1. Pronunciation &amp; speaking skills.</p> <p>2. Grammar application</p> <p>3. Vocabulary &amp; general common sense building</p> <p>4. Comprehension and knowledge building</p>
教材	<p>Susan Stempleski</p> <p>World Link: Developing English Fluency</p> <p>Combo Split Book 3A, 1st Edition</p>	Teaching Materials	<p>Susan Stempleski</p> <p>World Link: Developing English Fluency</p> <p>Combo Split Book 3A, 1st Edition</p>
成績評量方式	<p>成績評量方式</p> <p>期中考 (20%)</p> <p>報告 (30%)</p> <p>課堂與回家作業 (30%)</p> <p>出席 (20%)</p>	Grading	<p>Evaluation Basis (Details to be announced)</p> <p>Midterm Exam (20%)</p> <p>Term Project (30%)</p> <p>In Class or Homework Assignments (30%)</p> <p>Participation (20%)</p>
教師網頁	-		
教學內容	<p>Please try to read the Syllabus in English. I believe that you do not need the following Chinese passage.</p> <p>★ 以豐富的真實照片和繪圖,提供最直接的字彙學習。</p> <p>★ 分段式聽力訓練,反覆聆聽所學字彙,熟悉所學內容和發音。</p> <p>★ 口語英語的發音要點,如:語調、連音、重音等。</p> <p>★ 透過生動自然的對話,呈現真實生活用語,提供道地的對答方式,深入文化核心。</p> <p>★ 運用表格或引導方式,建立文法概念。</p> <p>★ 搜尋世界各地的有趣事蹟或典故(如:自由女神像的由來等),拓展生活視野。</p> <p>★ 網路學習資源趣味性十足,含有字彙表及解釋、閃示卡、Crossword 謎題,及配對遊戲。</p>	Syllabus	<p>In this 2-credit class, YanYan will help YOU relate to world themes that provide the necessary context for learning about the English language and global cultures. In addition, YOU will also acquire and expand lexis through word families and useful expressions. Furthermore, without proper grammar, it is impossible to express yourself clearly and precisely. Therefore, YOU will learn grammar through either inductive or deductive techniques, depending on which are more effective and practical for that grammar item. Last but not least, WE will have frequent and fun exercises to motivate YOU to produce language on YOUR own.</p>

尊重智慧財產權,請勿非法影印。